
Skatteudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. februar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AB
På baggrund af artiklen ”Regeringen går med tanker om at sænke selska-
bsskatten” bragt på finans.dk den 20. februar 2017, hvor ministeren udtaler:
”De ting, som sker i USA og i Storbritannien, lægger et pres på Danmark. Vi
kan se, at også andre lande planlægger at sænke den.” og ”Derfor kan vi blive
tvunget til at se på, hvordan vi får sat selskabsskatten ned de kommende år.”,
bedes ministeren redegøre for, om det er regeringens politik at sænke selska-
bsskatten.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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